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Styremøte #5-2023
Protokoll

Dato:
Tid:

12.07.2023
20:00

Emne: Styremøte #5-2023

Plassering: Teams

Tilstede: Helene Bjørnø (HB), , Ellen Aasgaard (EA), Vegard Mehammer
Eidsmo (VME), Sten Rune Myrland (SRM), Siri Christiansen (SC),
Anders Emil Hustoft (AEH)
Fra administrasjonen: Knut Lien (KL) (referent), Marius Sotberg
(MS)
Eksternt: Victor Engholmen (VE), prosjektleder WC/EM

Ikke møtt: Anna Moxnes (AM)

Agenda

SA
K

Beskrivelse Ansvar Type

1 Godkjenning av innkalling, agenda 5/23 og protokoll
4/23

Alle Beslutning

2 Økonomi KL Orientering

3 Landslag MS Orientering/Beslutning

4 WC/EM VE Orientering

5 Tildeling av NM2024 Alle Beslutning

6 Arbeidsgruppe Østre Æra (ref vedtak seksjonsmøte) KL Orientering

7 Evt.
Mva på fly fra utenlandske foretak ?

Alle Beslutning

8 Neste møte Alle Beslutning
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Protokoll

Sak Beskrivelse Type

1 Godkjenne referat styremøte #4-2023.

Kommentarer, forslag, utdypninger:

Vedtak:
Innkalling og agenda 5/23 godkjent

Protokoll fra styremøte 4/23 utsendt for kommentarer og godkjent tidligere.

Beslutning

2 Økonomi

Kommentarer, forslag, utdypninger:

Etter den 25. i påfølgende måned skal forrige måned være ferdig ført. Dette gjelder normalt fra og
med april. Med forbehold viser dermed resultatet med inntekter pr 12.juli og kostnader pr.
utgangen av mai et overskudd på ca. kr 800.000. Da er inntekter innkommet i forbindelse med
WC/EM holdt utenfor

Orientering

3 Landslag

Kommentarer, forslag, utdypninger:
Det har innkommet søknader til landslagansvarlig om økt støtte fra F/NLF i inneværende sesong.
MS la frem en forespørsel om det kunne bevilges mer midler til hele landslagsgruppa. Med
bakgrunn i vedtatt budsjett på seksjonsmøte og med en foreløpig stor usikkerhet om hvordan
sesongen 2023 ender opp rent økonomisk ser ikke styret at det finnes midler til dette.

Deltagende lag under WC/EM: Thyra (FS4 Women), Agera (FS4), Blue Pelican (VFS), Wild
Bunch (FF), Aviatrix (FF)

Vedtak:
Søknadene avslås

Beslutning

/Orientering

4 World Cup/EM

Prosjektleder VE orienterte om status WC/EM. Antall påmeldte deltagere er ihht budsjett.
Kostnadssiden har økt bl.a pga innberegning av mva på flyleie fra utenlandsk operatør. I tellegg gjør
mangelen på frivillige at man ser seg nødt til å tilby fortrinnvis lokale idrettslag penger for at de
stiller med frivillige. Budsjettet viser pr.dato et underskudd på kr. 275.000

Styret tok orienteringen til etterretning

Orientering

5 Tildeling av NM2024

Kommentarer, forslag, utdypninger:

Beslutning
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Det er ikke kommet inn noen søknader på NM2024 og dette ble dermed ikke behandlet.
Dette betyr at enten kommer det en aktuell arrangør på sensommeren/høsten/vinteren
eller så vil det ikke bli noe NM i 2024.

6 Arbeidsgruppe Østre Æra (ref vedtak seksjonsmøte)

Det har ikke vært noen stor respons etter utlysning av kandidater til arbeidsgruppe men man
nærmer seg å få fylt den opp.

Styret tok orienteringen til etterretning

Informasjon

7 Evt

Utredning mva på flyleie fra utenlandske operatører i Norge:

For å klarlegge hva som gjelder i forbindelse med evt. mva på innleie av fly fra utenlandske foretak
til norske idrettslag er det foreslått å engasjere PWC til å foreta en utredning omkring temaet.
Dersom det skulle være slik at operatørene skal svare mva skal utredningen også komme opp med
forslag til hvordan klubbene best kan innrette seg i forhold til dette. Da dette gjelder alle norske
klubber som leier fly fra utenlandsk foretak samt at hele fallskjermnorge vil bli rammet dersom
aktuelle operatører vegrer seg fra å leie ut fly til Norge synes det rimelig at F/NLF bistår økonomisk i
dette spørsmålet.

Vedtak:
Det vedtas å engasjere PWC til utredning ihht ovennevnte til en anslått pris på kr 60.000 eks mva

Beslutning

8 Neste møte

Neste møte: 21.september kl 1900

Møtet avsluttet kl 2054

Knut Lien

Fagsjef/referent

Beslutning


